
S P R A W OZ DA NI E

z działalności Wójta Gminy Zabrodzie w okresie międzysesyjnym

Okres sprawozdawczy to okres od 25 marca 2004 r.
Głównymi problemami którymi zajmowałem się w tym okresie były:

1. Złożyłem wnioski do Wojewódzkiego Zarządu Związku OSPRP w Warszawie 
o pomoc finansową z przeznaczeniem na remonty strażnic w OSP Słopsk i Zabrodzie
oraz na dotacje związane z zakupem sprzętu p. pożarowego.
Dotacje można otrzymać z MSWiA, Firm Ubezpieczeniowych oraz Zarządu
Głównego Związku OSP RP.

2. Przy współudziale pracowników Urzędu Gminy nawiązywałem kontakty 
z jednostkami stopnia wojewódzkiego w n/w sprawach:

- opinie dot. efektów ekologicznych planowanych do osiągnięcia w wyniku
realizacji planowanych inwestycji ochrony środowiska – od Wydziału Ochrony
Środowiska i Rolnictwa Urzędu Wojewódzkiego w Warszawie.

- dotacje na budowę sali gimnastycznej w Dębinkach z Urzędu
Marszałkowskiego w ramach środków z Totalizatora Sportowego i Gier
Liczbowych.

- dotacje SAPARD z Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa 
na wodociąg i kanalizację w Mostówce.

- pożyczki umarzalne i pomostowe na planowane inwestycje b. roku 
z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej
Oddział w Ostrołęce.

3. Realizowałem zadania gospodarcze na bieżący rok zawarte w tegorocznym budżecie:
- przygotowania do budowy drogi asfaltowej Zabrodzie – Adelin.

Wykonawcą będzie Spółdzielnia Usług Budowlano-Drogowych z Tłuszcza.
- odbiory modernizowanych dróg o nawierzchni żwirowej 

/Podgać-Gać – 1070 mb/ Zazdrość – Gaj – 760 mb. Wykonawcą jest 
P. St. Lewandowski.

- rozstrzygnięto przetargi na termorenowację budynku Urzędu Gminy 
oraz termomodernizację budynków szkolnych w Dębinkach i Adelinie.

- nadzorowałem równanie dróg żwirowych równarką wykonawcy przez Pana
Stefana Lewandowskiego.

- nadzorowałem pracę Pana Darka Nidy w zakresie utrzymaniu ładu i porządku
na terenie gminy. Przy współpracy z Panem Sołtysem wsi Młynarze
zmontowano ogrodzenie miejsca na składowanie śmieci w workach przy
moście w Młymarzach.
Panu Sołtysowi bardzo dziękuję za włożoną społeczną pracę.
Ogólnogminne sprzątanie gminy odbędzie się 6, 7 i 10 maja br.
Bardzo proszę o podjęcie prac przez mieszkańców dorosłych jak i młodzież
szkolną. Sprzątamy w takim czasie jak będą zbierane śmieci w workach przez
Pana L. Tymińskiego Urząd Gminy zapewni worki na śmieci.

4. Po spotkaniu z mieszkańcami Mostówki w sprawie inwestycji podejmuję działania
dot. zaprojektowania dodatkowych przyłączy wodociągowych i kanalizacyjnych
zgodnie z wymaganiami Starostwa. W tej kwestii należy uaktualnić mapy do celów
projektowych a następnie zaprojektować przyłącza aby uzyskać tzw. zgłoszenie 
z Wydziału Budownictwa Starostwa Powiatowego.
Na inne rozwiązanie nie ma zgody z uwagi, że w Mostówce i części Choszczowego



powstało wiele nowych budynków mieszkalnych, których nie ma na istniejących
mapach w skali 1 : 1000.

5. Uczestniczyłem w obradach Powiatowego Zespołu Reagowania Kryzysowego 
oraz Powiatowej Komisji ds. Bezpieczeństwa. Omawiano tam sprawy dot. zagrożeń
terrorystycznych i bezpieczeństwa na drogach krajowych a w szczególności droga 
Nr 8. Mówiąc o drodze Nr 8 informuję, że 23.04 o godz. 10-tej spotykam się 
z projektantem przebudowy tej drogi na odcinku w Niegowie.

6. Otrzymałem /niewiele/ propozycje do Strategii Rozwoju Gminy, które przekażę
Projektantowi. Gdyby dzisiaj były jeszcze uwagi od Panów Radnych, Sołtysów 
i od innych osób – bardzo proszę o ich zgłoszenie do mnie lub Pana J. Dąbrowskiego.

7. Po kontaktach z Agencją Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa Biuro Powiatowe
oraz z Oddziałem Doradztwa Rolniczego Wyszków w Urzędzie naszym pracują
doradcy dla Rolników ukierunkowanych w szczególności na dopłaty bezpośrednie 
z Unii Europejskiej. 
W kwestii tej zaraz po moim wystąpieniu wypowie się Pan Michalik, który zapozna
nas z bieżącą sytuacją w tym zakresie w naszej gminie.

8. Przygotowaliśmy materiały na dzisiejszą Sesję, które w dniu 19 kwietnia omówiliśmy
na Komisjach Stałych Rady Gminy.
Bardzo ważną sprawą są zmiany w budżecie na b. Rok. Chodzi o dopasowanie
budżetu do planowanych inwestycji po rozstrzygnięciach przetargowych oraz do
wymagań SAPARDU jak i Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska 
i Gospodarki Wodnej.
Po złożeniu wniosków o pomoc finansową i po ich sprawdzeniu może wystąpić
następna potrzeba zmian i to już w m-cu maju br.
O takiej potrzebie będziemy Pana Przewodniczącego i Panów Radnych informować 
i proponować podjęcie odpowiednich uchwał.

9. Podejmuję działania związane z wyłapywaniem bezdomnych psów. Po kontakcie 
ze Schroniskiem w Wyszkowie napotykam na obiektywne trudności /brak miejsc 
w schronisku/ Nie układa się współpraca z Kołem Łowieckim gdyż przepisy nie
pozwalają na odstrzał wałęsających się psów w terenie zabudowanym i w jego
pobliżu. Wyjściem z sytuacji byłoby zorganizowanie schroniska w naszej gminie.

10. Dyrektorzy Szkół przygotowują Arkusze Organizacyjne pracy Szkół na następny rok
szkolny 2004/2005. Nie planujemy większych zmian w porównaniu z bieżącym
rokiem szkolnym. W dalszym ciągu brakuje nauczycieli języków obcych.
Zastanawiam się czy jest sens w dalszym ciągu zatrudnianie firmy edukacyjnej
zatrudniającej obcokrajowców z zza wschodniej granicy.
Mówiąc o oświacie informuję, że ogłoszę konkurs na dyrektora Publicznej Szkoły
Podstawowej w Kicinach na następną kadencję.


